
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 3. marts 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 400
Vil ministeren forholde sig til kritikken fra Amnesty International om, at det kun
er bopælsforælderen, der får tilsendt breve fra hospitalerne i forbindelse med
børns sygdom, indkaldelser, mv. jf. følgende artikel: http://www.dr.dk/nyheder/
regionale/hovedstadsomraadet/syge-boern-faedre-bliver-koert-ud-paa-et-side-
spor? Vil ministeren desuden redegøre for, hvorvidt ministeren har til hensigt
at tage initiativ til at sikre, at begge forældre fremover får disse breve tilsendt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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